
Kortreferat fört vid SKBKs styrelsemöte  
måndag 15 juni 2020  
 
Närvarande:  Kristina Gellerstedt, ordförande 
   Lena Lidsell, vice ordförande 
   Karolina Lidsell, kassör 
   Catrin Eriksson, sekreterare 
   Bengt Brotén, ledamot 
   Gunilla Laudon Andersson, tj suppleant    
                       Lena Jansson, tj suppleant 
 
Ej närvarade: Anneli Warg , ledamot 
   Patricia Eriksson ledamot 
 
Plats:   Telefonmöte 
 
Protokoll:  Nr 5 2020/2021 
 
 
  
 Kassören rapporterar 
   5:1 Kassarapport 

 2020-06-15   83 362 kronor i kassan  

5:2 Medlemsrapport och nya medlem 
133 medlemmar  

 
  Aktiviteter 

Norrlandsgänget träffades 24 maj på Rambobanan, 8 personer och fler hundar     
deltog.  
 
Vardagsklippkurs eventuellt under hösten, Lena Jansson kollar upp datum och lokal. 
 
Matchshow under hösten. Patricia Eriksson uppdras att titta vidare på ett upplägg. 

 
 Tävlingskommitten 

Eftersom årets rasspecial ställs in på grund av Covid-19, föreslår TK att nästa års 
rasspecial, 2021, blir i Eskilstuna med Yvonne Bannister, England som domare.  
Föreslagen rasspecial i maj i Norrland 2021,föreslås flyttas till 2023. 

 Styrelsen beslutar enligt förslaget. 
  

Den nya poängberäkningen som gäller från årsskiftet 2020, ska publiceras på 
hemsidan.  

 
         Facebook 
       Fototävlingen samlade många bilder, vilket är trevligt.  
 

Länk till valphänvisningen på hemsidan ska läggas upp på Facebook.  
 
Nina Engevi föreslår styrelsen uppmana medlemmarna att lägga upp bilder på sina 
hundar med olika typer av träning. 



 
  Bedlington-Nytt och Terrierposten 
 Lena Lidsell rapporterar att BN nr 2 beräknas komma ut 30 juni. 
 En artikel om bedlington som assistanshund finns i senaste TP nr 2. 
 
 
 Övriga frågor 

Kassören har tittat på priser för olika telefonkonferenser. Nuvarande Quicknet visar 
sig vara det billigaste alternativet.  
Styrelsen beslutar att vi fortsätter med Quicknet. 
 

 Medlemsvärvning – styrelsen ska tänka på strategi för detta till nästa möte. 
 
 
         Nästa möte 
 måndagen den 17 augusti 
 
 Mötets avslutande 
 Kristina Gellerstedt tackar för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
                                                                  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


